
Varför valde du Dahlstiernska? 
Skolan fanns på hemorten och jag slapp 
resorna. 

Vad var mest positivt med att gå på 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Min mentor ”Closse”. Han hjälpte mig 
igenom mycket.

Hej! Vad gör du nu för tiden?

Har du något särskilt minne från 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Att jag fick hjälp att klara matten. 

Vad har du jobbat med sedan du slutade 
på gymnasiet? 
Jag jobbade på både Blomsterfröjd och 
Emballator. Pluggade efter sommaren till 
florist i Stockholm och jobbar nu på 
Blomsterfröjd. 

Hur har du använt din kunskap från 
gymnasietiden? 
Eftersom jag jobbar inom butik så har jag ju 
all kunskap från skolan. 

Vad har du för råd att de till de som ska 
välja gymnasieskola? 
Att inte tänka så mycket - gör det som 
känns bäst!

Namn 
Jaquline Gardtman (20 år) 

Vilken utbildning gick du på Dahlstiernska? 
Handels- och administrationsprogrammet, 
lärlingsvariant 

När gick du ut? 
2020 

Vad gör du nu? 
Jobbar inom floristyrket


